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ELAZIĞ TİCARET BORSASI BAŞKANI MEHMET ALİ DUMANDAĞ TOBB BAŞKANI M. RİFAT 
HİSARCIKLIOĞLUNUN BAŞKANLIĞINDA COVİR-19 (CORONA VİRÜS) TEDBİRLERİ 
KAPSAMINDA GERÇEKLEŞTİRİLEN  VİDEO KONFERANS GÖRÜŞMESİNE KATILDI ... 

 

Dünyayı etkisi altına alan Covid-19 (Koronavirüs) nedeni ile Ülkemizde de son bir ay 
içerisinde artan vakalar nedeni ile Devletimiz bir takım tedbirler almakta ve ülke olarak bu 
süreci en az zarar ile atlatmak adına Devlet-Vatandaş el ele her türlü çaba sarf edilmektedir. 
TOBB Camiası olarak bu süreçte esnafın ve vatandaşın sorunları her platformda ilgili 
Bakanlıklara iletilmekte olup sorunların çözüme kavuşturulması için gerekli çalışmalar 
sürdürülmektedir.  

Bu kapsamda TOBB Başkanı M.Rifat Hisarcıklıoğlu 365 Oda-Borsa Yönetim Kurulu Başkanı 
ile gerçekleştirdiği Video Konferans görüşmesi ile Oda ve Borsalardan gelen sorun ve çözüm 
önerileri neticesinde ve TOBB olarak iletilen sorunlar ve çözüme kavuşturlan çalışmalar 
hakkında Oda ve Borsa Başkanlarını bilgilendirdi. Yapılan görüşmede Başkanlardan da hala 
yaşanmakta olan veya çözüme kavuşmamış sorunların bildirilmesini talep eden 
Hisarcıklıoğlu; "Yaşadığımız bu olağanüstü durumdan en güçlü şekilde çıkmak ve 
esnafımızın, vatandaşımızın zarar görmemesi için elimizden gelen çabayı sarf edeceğiz." 
dedi. 

Görüşmede İlimizde yaşanan sorunları da TOBB Başkanı M.Rifat Hisarcıklıoğlu'na ileten 
Başkan Dumandağ; " Daha birkaç ay önce yaşamış olduğumuz depremin şokunu 
atlatamadan yaşamış olduğumuz bu Koronavirüs nedeni ile esnafımız ve üyelerimiz zor 
günler yaşamaktadır. Bu nedenle sorunların bir an önce çözüme kavuşturulması 
gerekmektedir." dedi. 

 


